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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne
Gore, t3redstavniku Ministarstva odrzivog razvoja i turizma
postavljam sljedece,

POSLANICKO PITANJE:

obratim povodom pitanja tretmana
Ptpadnih voda u Prijestonici Cetinje, a preciznije - u vezi sa
rjesavanjem visedecenijskog problema ponora u Doniem
PQju. Zanima me, naime, da li postoje projekcije i rokovi za

Obrazlozenje;

Nakon sanacije deponije na Zagrablju, ponor u Donjem
polju ostao je najveca ekoloska crna tacka na podrucju
etinja a bicu Slobodan da ustvrdim i jedna od najvecih u

Crnoj Gori. Vjerujem da I sami znate u kojoj mjerl tai
problem opterecuje gradjane Cetinja, a posebno one koji
zive u nasdjima Donje polje i Gruda, all i koliko on
negativno utice na pitanje zivotne sredine i samu ekologliu
3 obzirom na to da direktno utice na sistem podzemnih'.
voda, sve do Skadarskog jezera.
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Tokom minulih godina, preduzimane su brojne aktivnosti u
cilju sanacije. Bio sam u lokainoj upravi u perlcdu kada smo
reaiizovali razdyajanje atmosferske 1 fekalne kanailzaclje,
all I kada su pocele aktivnosti na sanaciji, odnosno ciscenju
ponora. Koliko sam upoznat sa novijim aktivnostima na tom
projektu - izvodjac je odradio dobar dio posia, ali je nakon
toga odustao od daljih radova, posto nije uspio obezbijediti
bankarske garancije.

Stoga. zelio bih cuti kada bismo mogli ocekivati nastavak
pomenutih aktivnosti?

Uz to, interesuje me i koji su naredni koraci, sve do gradnje
sistema za preciscavanje otpadnih voda? Vidimo da je
Podgorica usia u rjesavanje tog pitanja, pa me zanima da li
nesto siicno mozemo ocekivati i na Cetinju?

Moiim za odgovor i u pisanoj formi.

POSLAN


